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R O M Â N I A 
Consiliul Local Căneşti 

Comuna Căneşti  , Judeţul Buzău 
Dosar nr. 8/ A 

	
	

 Proces – Verbal  
																																																																																		 	 încheiat astăzi  31 mai 2017        
                                      

													
       Azi data de mai sus , Consiliul local Căneşti s-a întrunit în şedinţă 
extraordinară , in temeiul prevederilor art. 39 , alin. (2) din LEGEA nr. 215 din 
23 aprilie 2001 (**republicată**) (*actualizată*) administraţiei publice locale , 
conform Dispoziţiei primarului comunei nr. 65 din 15 mai 2017 . 
 

Dl.	Miritescu	Viorel	–	Gabriel		presedinte	de	sedinta	in	functie	declara	deschise	lucrarile	
sedintei	anuntand	participarea	si	invitatii	.		

Astfel	la	lucrari	,	participa	:	dl.	Marin	Stoica	–	primar	,	dl	Epuran	Vasile,	secretarul	comunei	,	
d-na	Lopata	Florica	Monica	,	contabil	–	delegat	.		

	
Prezenta		consilierilor	este	urmatoarea	:	
	

Din	totalul	de	9	consilieri	participa		următorii	consilieri	locali	:	
		
1	 Buga	Sfintes	Ricardo	Daniel	 5	 Pruna	Genoveva	
2	 Miritescu	Viorel	Gabriel	 6	 Sanda	Aurel	
3	 Mihu	Florinel	 7	 Zaharia	Dorina	
	
	 	

Absenti :  -    dl. consilier local Caloian Gheorghe ; 
- dl. consilier  local Dodan Constantin ; 
- dl. consilier  local Grama Ionel ;  

  
Presedintele	 de	 sedinta	 arata	 ca	 in	 conditiile	 date	 lucrarile	 sedintei	 se	 poate	 desfasura	

deoarece	 sunt	 indeplinite	 prevederile	 art.	 40	 ,	 alin.	 (1)	 din	 Legea	 nr.	 215/2001	 a	 administratiei	
publice	locale	modificata	si	completata	.	

	
In	 conformitate	 cu	 prevederile	 art.	 42,	 alin.	 (5)	 din	 actul	 normativ	 specificat	 presedintele	 de	

sedinta	 da	 cuvantul	 secretarului	 comunei	 dl.	 Epuran	 Vasile	 care	 supune	 spre	 aprobare	 procesul	 -	
verbal	al	sedintei		ordinare	pe	luna	februarie		a	Consiliului	Local	din		data	de			27		aprilie	2017		.		

	
In	urma	prezentarii	dl	Epuran	Vasile	secretarul	comunei	solicitand	cuvantul	doreste	sa	

faca	unele	precizari	privind	absenta	consilierilor	locali	mentionati	astfel		:	
	
-	 dl	 consilier	 local	 Caloian	 Gheorghe	 a	 anutat	 telefonic	 ,	 ca	 nu	 poate	 participa	 la	 lucrarile	

sedintei	deoarece	 se	afla	 internat	 la	 Spitalul	de	neuropshiatrie	 	 Sapoca	 ,	motiv	pentru	 care	 solicita	
motivarea	absentei	.	

	
-	dl.	 consilier	 	 local	Dodan	Constantin	 	 -	a	 anutat	 ca	 nu	 poate	 participa	 la	 lucrarile	 sedintei	

deoarece	are	unele	probleme		la	locul	de	munca	pentru	care	solicita	,	motivarea	absentei	.	
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-	dl.	consilier		local	Grama	Ionel			-	a	anutat	ca	nu	poate	participa	la	lucrarile	sedintei	deoarece	

s-a	angajat	si	nu	poate	lipsi	deoarece	este	prima	zi		.	
	
Luand	act	de	situatia	creata	presedintele	de	sedinta	dl.	consilier	local	Miritescu	Viorel		-	

Gabriel	supune	votului	prezenta	/	respectiv	motivarea	absentelor		.		
	

- supusa	la	vot	prezenta	este	aprobata	cu	6	(sase)		voturi	“pentru”	-		din	totalul	de	6	(sase)			
consilieri	locali	prezenti		;	

	
	In	continuarea	desfasurarii	lucrarilor	,	presedintele	de	sedinta	anunta	Ordinea	de	zi		asa	

cum	a	fost	propusa	de	catre	initiator	-	primarul	localitatii	dl.	Stoica	Marin		care	cuprinde		:	
	

 
1. Proiectul de hotarare	privind aprobarea programului de audiente acordate de 

catre consilierii locali in anul 2017 ;		
	

- initiator	:	primar	Stoica	Marin	;	
- prezinta	:	primar	Stoica	Marin	;	

	
	

2. Alte probleme ale activitatii curente ; 
 

	
Presedintele	de	sedinta	 in	exercitiu	dl.	consilier	 local	 	MIRITESCU	Gabriel	–	Viorel	 	 	 ,	

consulta	consilierii	locali,	daca	exista	si	alte	proiecte	de	hotarari	,	materiale	care	nu	sufera	amanare	
si	trebuiesc	inscrise	pe	Ordinea	de	zi	,	pentru	a	fi	discutate	,	popularizate,	in	randul	cetatenilor	.	

	
Primarul	 comunei	 dl.	 Marin	 Stoica	 solicitand	 cuvantul	 propune	 ca	 pe	 ordinea	 de	 zi	 sa	 fie	

introduse	si	urmatorele	proiecte	de	hotarare	:	
	...	“privind	rectificarea	bugetului	de	venituri	si	cheltuieli	al	comunei	Canesti...	“...		;	
,	...	“pentru	aprobarea	proiectului	și	a	cheltuielilor	legate	de	proiect	in	vederea	realizării	

obiectivului	 ”Modernizare	 drumuri	 comunale,	 comuna	 Căneşti,	 județul	 Buzău”	 -	 obiectiv	 de	
interes	local	al	comunei	Căneşti,	finanţat	prin	Programul	Naţional	de	Dezvoltare	Locală	…”				
si	adresele	primite	in	luna	in	curs	de	la	diferite	institutii	publice		pentru	a	fi	polpularizate	in	randul	
cetatenilor	,	pentru		a	se	lua	act	de	continutul	acestora	astfel		:		

	
- cererea	 nr.	 1.247	 din	 25	 mai	 2017	 a	 d-lui	 Popescu	 Dacian	 -	 Sebastian	 prin	 care	 solicita	

scutirea	de	penalitati	rezultate	din	neachitarea	impozitelor	si	taxelor	locale		;	
	

- adresa	 nr.	 9.753	 din	 04	 mai	 2017	 a	 Institutiei	 Prefectului	 –	 judetul	 Buzau	 –	 referitor	 la	
adresa		nr.	16.485/27.04.2017	a	Casei	Judetene		de	Pensii	Buzau	privind	procedura	acordarii	
ajutoarelor	de	deces	;		
	

- adresa	 nr.	 12.387	 din	 05	 mai	 2017	 a	 Directiei	 Sanitar	 Veterinare	 si	 pentru	 Siguranta	
Alimentelor	Buzau	–	referitor	la	eridicarea	turbarii	la	vulpe	;	
	

- adresa	nr.	1.705.159	din	16	mai	2017	a	 Inspectoratului	pentru	Situatii	de	Urgenta	 „Neron	
Lupascu”	al	judetului	Buzau	–	referitor	la	campania	de	vacinare	antirabica	a	vulpilor	;	

	
- avertizare	boli	si	daunatori	 la	plante	 ,	pomi	numerele	40	-	48	/	29	mai	2017	transmise	de	

Autoritatea	Nationala	Fitosanitara	–	Oficiul	Fitosanitar	Buzau	;	
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Dorind	 sa	 aduca	 unele	 lamuriri	 privind	 introducerea	 pe	 Ordinea	 de	 zi	 a	 proiectelor	 de	

hotarare	specificate		dl.	Marin	Stoica	–	primarul	comunei	,	arata	ca	la	data	initierii	dispozitiei	de	
convocare	au	fost	omise	,	nefiind	cuprinse		in	ordinea	de	zi	,	au	fost	discutate	in	sedintele	comisiilor	de	
specialitate	 ale	 consiliului	 local	 neexistand	 niciun	 impediment	 in	 introducerea	 pe	 Ordinea	 de	
discutarea	in	sedinta	.	
	

Neexistand	alte	propuneri	supune	la	vot	Ordinei	de	zi	cu	noile	propuneri	.	
	
Supusa	la	vot	Ordinea	de	zi	,	cu	modificarile	propuse	de	initiator	–	primarul	comunei	–

este	aprobata	cu	un	numar	de	6	(sase)		voturi	“pentru”	-		din	totalul	de	6	consilieri	locali	prezenti.	
	
In	continuarea	desfasurarii	sedintei	se	da	cuvantul	d-lui	Stoica	Marin	primarul	comunei	

pentru	 a	 prezenta	 proiectul	 de	 hotarare	 initiat	 la	 pct.	 1	 al	 Ordinei	 de	 zi	 ,	 a	materialelor	
justificative	in	sustinerea	aprobarii/adoptarii	:	

	
Se	 trece	 la	 prezentarea	 expunerii	 de	 motive	 ,	 a	 celorlalte	 materiale	 in	 sustinerea	

proiectului	 de	 hotarare	 –	 “...privind aprobarea programului de audiente acordate de 
catre consilierii locali in anul 2017 …„	.	

	
Presedintele	de	sedinta	 invita	consilierii	 locali	 la	discutii	pe	marginea	materialelor	

prezentate,	 rugand	 totodata	 presedintii	 Comisilor	 de	 specialitate	 ale	 Consiliului	 Local	 sa	
prezinte	raportul	de	avizare	/neavizare	al	proiectului	de	hotarare	.	

	
	 D-na	consilier	 local	Zaharia	Dorina	 	solicitand	cuvantul	propune	sa	fie	prezentate	toate	
materialele	de	la	Ordinea	de	zi	,	urmand	ca	in	discutii	sa	fie	atinse	toate	punctele	.	
	
	 Urmare	 a	 propunerii	 presedintele	 de	 sedinta	 intreaba	 daca	 mai	 exista	 o	 alta	
propunere	in	acest	sens	.		
	

Neexistand	o	alta	propunere	se	supune	la	vot	propunerea	facuta	,	care	este	aprobata	
cu	6	(sase)	voturi	“pentru”	din	totalul	de	6	(sase)		consilieri	locali	prezenti	.		

	 In	 desfasurarea	 sedintei	 se	 da	 cuvantul	 d-lui	 Primar	 pentru	 a	 prezenta	 celelalte	
materiale	–	Proiectele	de	Hotarare	de	la	punctele	2	si	3	insotite	de	materialele	justificative	,	
in	sustinerea	acestora	,	etc.		.		
	
	 Ca	 urmare	 a	 solicitarii	 primarului	 comunei	 dl.	 Marin	 Stoica	 se	 da	 cuvantul	 d-lui.	
Epuran	Vasile		,	secretarul	comunei	sa	prezinta	pe	scurt	adresele	specificate	.		

	 Fiind	epuizate	toate	materialele	de	 la	Ordinea	de	zi	 ,	presedintele	de	sedinta	 invita	
consilierii	 locali	 la	 discutii	 pe	 marginea	 materialelor	 prezentate,	 rugand	 totodata	
presedintii	 Comisiilor	 de	 specialitate	 ale	 Consiliului	 Local	 sa	 prezinte	 raportele	 de																							
avizare	/neavizare	al	proiectelor	de	hotarare	.	
	
		 Dl.	 consilier	 local	 Mihu	 Florinel	 -	 presedintele	 Comisiei	 de	 specialitate	 a	 Consiliului	
Local	–	pentru”	Agricultura	,	activitati	economico	–	financiare		,	activitati	sociale	–	culturale	,	culte	
“specifica	 ca	 in	 sedinta	 comisiei	din	data	de	30	mai	2017	 	 au	 fost	discutate	proiectele	de	
hotarare		,	comisia		avizandu-le	cu	unanimitate	de	voturi	“	.		
	

D-na.	consilier	local	Zaharia	Dorina	-	presedintele	Comisiei	de	specialitate	a	Consiliului	
Local	 -	 pentru”	 Invatamant	 ,	 sanatate	 si	 familie	 ,	 Amenajarea	 teritoriului	 si	 urbanism	munca	 si	
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protectie	sociala	“	specifica	ca	in	sedinta	comisiei	din	data	de	30	mai	2017		au	fost	discutate	
proiectele	de	hotarare		,	comisia		avizandu-le	cu	unanimitate	de	voturi”	.		

	
Dl.	consilier	local	Sanda	Aurel	-	presedintele	Comisiei	de	specialitate	a	Consiliului	Local	

–	 pentru”	 Protectie	 copii	 ,	 tineret	 si	 sport	 ,	 Protectie	mediu	 si	 turism	 ,	 juridica	 si	 de	 disciplina											
“	specifica	ca	 in	sedinta	comisiei	din	data	de	30	mai	2017	 	au	 fost	discutate	proiectele	de	
hotarare		,	comisia		avizandu-le	cu	unanimitate	de	voturi	“	.	

	
Constatand	 ca	 proiectele	 de	 hotarare	 au	 fost	 avizate	 ,	 nu	 exista	 nici	 un	 impediment	 in	

discutarea	 si	 aprobarea	 acestora	 presedintele	 de	 sedinta	 dl.	 Miritescu	 Viorel	 –	 Gabriel	 	 propune	
consilierilor	locali	inscrierea	la	cuvant	,	pe	marginea	celor	prezentate	,	alte	probleme	ale	cetatenilor	,	
propuneri	in	dezbaterea	colectivitatii	locale	.	

Personal	nu	are	obiectii	asupra	proiectelor	de	hotarari	 ,	a	materialelor	 ,	procesului	verbal	al	
sedintei	anterioare	motiv	pentru	care	sustine	aprobarea	acestora	in	forma	prezentata	de	initiator	.			

La	 punctul	 Ordinei	 de	 	 zi	 “alte	 probleme	 ale	 activitatii	 curente”	 doreste	 sa	 aduca	 la	
cunostinta	 conducerii	 primariei	 faptul	 ca	 in	 satul	 Pacurile	 in	 curba	 de	 la	 “cimitir”	 care	 este	 si	 in	
panta	ar	fi	necesar	o	masina	de	balastru	.		

Din	punct	de	vedere	al	 solicitarii	d-lui	Popescu	Dacia	–	Sebastian	este	de	acord	cu	solicitarea	
acestuia	si	sugereaza	conducerii	primariei	,	d-lui	primar	sa	ii	fie	aprobata	cererea	.		

	
D-na.	 consilier	 Zaharia	 Dorina	 –	 a	 ascultat	 cu	 atentie	 materialele	 prezentate	 ,	 este	 de	

acord	 si	 le	 sustine	 in	 forma	 propusa	 de	 initiator	 ,	 nu	 are	 obiectii	 asupra	 redactarii	
procesului	verbal	al	sedintei	anterioare	.	

In	 ce	 priveste	 rectificarea	bugetului	 local	 este	 vorba	despre	 o	 suma	de	 77	mii	 lei	 repartizata	
prin	 Ordinul/Decizia	 directorului	 A.J.F.P	 Buzau	 capitolul	 “Invatamant”	 a	 sumelor	 din	 taxa	 pe	
valoarea	adaugata	.	In	acest	sens	nu	exista	discutii	Consiliul	local	practic	ia	act	si	modifica	bugetul	
local	,	in	conditiile	in	care	aceste	sume	asigura	salariile	si	alte	cheltuieli	cu	,	cadrele	didactice	,	etc.		.		

Referitor	la	programul	de	audinte	,	dl	secretar	a	marcat	in	practica	prevederile	legale	,	aceasta	
fiind	una	din	cerintele	legislative	de	baza	care	trebuie	dusa	la	indeplinire	de	catre	consilierii	locali	.		

Proiectul	de	hotarare	privind	“Modernizarea	drumurilor	locale	“este	un	proiect	de	interes	major	
cu	repercursiuni	in	viata	colectivitatii	locale	si	trebuie	sustinut	de	consiliul	local	.		
	 La	punctul	7	al	Ordinei	de	 	 zi	“alte	probleme	ale	activitatii	 curente”	 doreste	 sa	aduca	 la	
cunostiinta	conducerii	primariei	,	a	d-lui	primar	–	ca	este	foarte	necesar	montarea	de	apometre	
la	 toti	 beneficiarii	 de	 apa	 potabila	 (consumatorii)	 .	 Propune	 construirea	 unui	 adapost	 la	
Biserica	de	Sus	,	pentru	organizarea	praznicelor	,	mese	cu	diferite	ocazii	.		

Trebuiesc	 luate	 masuri	 deoarece	 santurile	 nu	 au	 fost	 decolmatate	 ,	 sunt	 astupate	 cu	
crengi	ar	trebuii	o	masina	de	nisip	si	bazarca	la	Biserica	de	Sus	pentru	repararea	gardului	.	
	 Referitor	 la	 cererea	 pusa	 in	 discutie	 propune	 ca	 petentul	 sa	 fie	 ajutat	 sa	 ii	 fie	 anulate	
dobanzile	 ,	 fiind	 intretinator	 de	 familie	 ,	 sa	 plateasca	 toate	 datoriile	 la	 zi	 ,	 persoana	 este	 un	 bun	
cetatean	,a	sprijint	colectivitatea	cu	masina	proprietate	si	trebuie	ajutat	.		
	

Dl.	consilier	local	Sanda	Aurel		–	sustine	aprobarea	proiectelor		in	forma	propusa	,	nu	are	
obiectiuni	asupra	redactarii	procesului	verbal	,	a	luat	act	de	adresele	prezentate	.	

Toate	problemele	pe	 care	ar	 fi	dorit	 sa	 le	 aduca	 la	 cunostiinta	 consilierilor	 locali	 au	
fost	tratate	de	catre	antevorbitor	.		

La	punctul	zi	“alte	probleme	ale	activitatii	curente”	al	Ordinei	de	zi	doreste	sa	aduca	la	
cunostiinta	 conducerii	 primariei	 ca	 in	 panta	 din	 dreptul	 gospodariei	 d-lui	 Radulescu	
Constantin	,	apa	a	spalat	balastrul	,	ar	fi	necesar	sa	se	intervina	cu”	vola”	,	sa	fie	aduse	cateva	
cupe	de	balastru	chiar	din	garla	.		

Sustine		ca	dl	Popescu	Dacian	sa	fie	ajutat	,	este	un	om	sufletist	a		ajutat	la	randul	sau	multe	
persoane	din	satul	Suchea	si	nu	numai	,	motiv	pentru	care	sa	se	tina	cont	ca	se	afla	intr-o	situatie	mai	
dificila	si	sa	fie	ajutat	.	
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Dl.	 consilier	 local	 	 Buga	 Sfintes	 Ricardo	 Daniel	 	 –	 sustine	 aprobarea	 proiectelor	 	 de	

hotarare	 in	 forma	 propusa	 	 de	 initiator	 ,	 nu	 are	 obiectiuni	 asupra	 redactarii	 procesului	
verbal	,	a	luat	act	de	adresele	prezentate	.	

Marea	 majoritate	 a	 problemelor	 pe	 care	 dorea	 sa	 le	 puna	 in	 discutie	 au	 fost	
prezentate	de	antevorbitori	,	doreste	sa	aduca	la	cunostiinta	conducerii	primariei	,	personal	a	
d-lui	 primar	 ,	 cateva	 din	 situatiile	 semnalate	 de	 cetateni	 ,	 cu	 care	 se	 confrunta	 locuitorii	
satului	Negosina	astfel	:		

- “	 ...	Gunoiul	menajer	 ,	de	grajd	 ,	etc.	se	arunca	in	mod	necontrolat	pe	 izvoare	 ,	marginea	
drumului	 ,	 islaz	 ,	 fanete	 pajisti	 ,	 paduri	 etc.	 ,	 impunandu-se	 imediat	 masuri	 pentru	
sanctionarea	celor	vinovati	,	descurajarea	altora	etc.	.	,	

- Din	punctul	“Cazarma”	si	pana	in	punctul”Putul	Calugaritei”	mariginea	drumului	trebuie	
curatata	de	arbusti	,	arboret	care	zgaraie	masinile	;		

- In	punctul	 “Cazarma”	datorita	 faptului	ca	este	panta	 ,	autovehicolele	au	patinat	drumul	
este	numai	gropi	,	circulatia	realizandu-se	cu	dificultate	;	

- Pentru	dirijarea	apelor	pluvial	ar	fi	necesar	un	tub	de	cca.	5	m	lungime	si	un	diametru	de	
½	m.	...	.			

Avand	increderea	ca	problemele	specificate	vor	 fi	rezolvate	multumeste	pentru	atentia	
acordata	.		

	
Fiind	 incheiate	 discutiile	 ,	 nemaiexistand	 alte	 intrebari	 interpelari	 ,	 presedinte	 de	

sedinta	 da	 cuvantul	 d-lui	 Stoica	Marin	 primarul	 comunei	 pentru	 a	 raspunde	 intrebarilor	
adresate	personal	sau		de	catre	persoanele	abilitate	din	cadrul	aparatului	de	specialitate	,	
sa-si	exprime	propriul	punct	de	vedere	asupra	materialelor	prezentate	.	
	

Primarul	comunei	doreste	sa	raspunda	intrebarilor	punctual	asa	cum	au	fost	adresate	
de	vorbitori	,	dar	cum	exista	si	intrebari	care	au	acelasi	continut	va	raspunde	in	bloc	,	astfel	;		
	

Asa		cum	a	mai	specificat	si	in		alte	sedinte	cu	ocazia	altor	interpelari	privind	reparatia	
drumurilor	 suma	 	 repartizata	 este	 de	 70.000	 lei	 	 ,	 dar	 cu	 toate	 acestea	 drumurile	 trebuiesc	
intretinute	 .	 In	 saptamana	 imediat	 urmatoare	 se	 va	 deplasa	 pe	 toate	 sectoarele	 de	 drum	 care	 au	
facut	 obiectul	 interpelarilor	 d-lor	 consilieri	 si	 va	 stabilii	 impreuna	 cu	 acesti	 ce	masuri	 vor	 fi	 luate	
solutii	,	etc.			

	
D-na.	consilier	,	Zaharia	Dorina	–	se	va	lua	legatura	cu	firma	care	a	mai	efectuat	lucrari	in	

zona	satului	Negosina	,	respectiv	dl.	Gigi	Tobos	si	vor	fi	asigurate	la	biserica	o	masina	de	bazarca	si	
una	de	nisip	 ,	 in	ce	privesc	 lucrarile	de	reparatii	 	de	acestea	se	vor	cupa	 	cetatenii	 sub	conducerea	
preotului	paroh	,	al	consiliului	parohial	si	chiar	al	consilierilor	locali	din	zona	.		

Problema	apometrelor	este	veche	nerezolvata	din	cauza	lipsei	fondurilor	 ,	 la	nivelul	 institutiei	
exista	un	proiect	in	acest	sens	dar	care	se	cifreaza	la	suma	de	1.700.000	lei		,	bani	pe	care	nu	ii	avem.	
Asa	 cum	s-a	mai	discutat	poate	 incercam	sa	depunem	un	proiect	pe	GAL	 ,	 situatia	 fiind	 in	 faza	de	
studiu	inca	.	Problema		care	este	certa	este	aceea	ca	trebuiesc	montate	apometre	pentru	reducerea	
pierderilor	necontrolate	,	asigurarea	unui	consum	optim	,	a	stabilirii	unui	tarif	cert	 ,	 in	alte	cuvinte	
efiencitizarea	sistemului	de	alimentare	cu	apa	potabila	 .	Dupa	cum	se	cunoaste	s-au	s-a	aflat	satul	
Suchea	este	racordat	la	sistemul	de	alimentare	cu	apa	potabila	al	comunei	Chiliile	,	toti	consumatorii	
au	 apometre	 si	 platesc	 in	 functie	 de	 consum	 ,	 fara	 a	 exista	 discutii	 ,	 s-au	 alte	 probleme	 .	 Ca	
contraserviciu	intre	localitati	noi	ii	mai	sprijinim	cu	autogunoiera	.		

Referitor	la	“casa	de	Hream”	este	o	investitie	mai	mare	se	vor	analiza	posibilitatile	se	va	discuta	
si	cu	preotul	paroh	 ,	cetatenii	satului	Negosina	se	vor	cauta	sponsori	 ,	 impreuna	speram	sa	o	ptem	
construi	,	bineinteles	ca	nu	se	poate	stabili	o	data	certa	.		
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Dl.	 consilier	 ,	 Buga	 Sfintes	 Ricardo	 Daniel	 –	 da	 depozitarea	 gunoaielor	 necontrolat	 ,	

aruncata	 din	 masini	 o	 intalnim	 in	 mai	 multe	 sate	 pe	 D.J.	 102	 F	 ,	 facem	 tot	 ce	 se	 poate	 pentru	
combaterea	acesteia	.		

Vom	 initia	 o	 actiune	 de	 curatare	 a	 arboretului	 de	 pe	marginea	 partii	 carosabile	 in	 cel	mai	
scurt	timp	.		

In	ce	priveste	drumul	din	punctul	“Cazarma”	cunoastem	situatia	se	va	lua	legatura	cu	o	firma	
pentru	a	se	interveni	cu	un	utilaj	specializat	,	cred	ca	tot	cu	firma	d.lui	Tobos	care	ne-a	asteptat	cu	
platile	si	a	realizat	lucrari	de	calitate	.	

La	 fel	se	va	 interveni	si	 in	satul	Pacurile	 ,	unde	 trebuiesc	doua	masini	de	balastru	 ,	dar	asa	
cum	a	promis	se	va	stabili	la	fata	locului	.		

In	ce	priveste	 tubul	se	va	 incerca	achizitionarea	 lui	de	 la	 firma	specilizata	de	 la	Presim	din	
municipiul	Buzau	sau	se	va	incerca	dislocarea	dintr-o	alta	locatie	in	care	este	disponibil	si	nu	mai	
este	utilizat	.		

In	ce	priveste	cererea	d-lui	Popescu	Dacian	,	a	observat	,	ca	unii	consilieri	s-au	pronuntat	
si	 este	 de	 acord	 cu	 acestia	 sa	 fie	 sprijinit	 propunand	 ca	 solutie	 ...”	 scutirea	 de	 majorarile	
calculate	 .	 Achitarea	 in	 termen	de	 30(treizeci)	 de	 zile	 a	 debitului	 curent	 la	 care	 se	 adauga	
majorarile	de	intarziere	pentru	anul	2017	si	debitul	restant	pe	anul	2016	...”;		

	
Multumeste	pentru	atentia	acordata	.	

	
Preşedintele	 de	 şedinţă	 consulta	 consilierii	 dacă	 sunt	 mulţumiţi	 de	 răspunsurile	

primite	există	alte	probleme	de	interes	local	care	pot	fi	aduse	în	discuţie	.		
	

Nefiind	alte	propuneri	,	obiecţiuni	,	interpelari	se	supun	la	vot	materialele	prezentate	:	
	
1. Proiectul de hotarare Proiectul de hotarare	privind aprobarea programului de 
audiente acordate de catre consilierii locali in anul 2017 ;		
	

- aprobat	cu	6	(sase)		voturi	“pentru”	-		din	totalul	de	6		consilieri	locali	prezenti		;	
	

2. Proiectul de hotarare	 privind  rectificarea bugetului de venituri si cheltuieli al 
comunei Canesti , judetul Buzau pe anul 2017 

	
- aprobat	cu	6(sase)		voturi	“pentru”	-		din	totalul	de	6		consilieri	locali	prezenti		;	

	
3. Proiectul de hotarare pentru aprobarea proiectului și a cheltuielilor legate 

de proiect in vederea realizării obiectivului ”Modernizare drumuri comunale, 
comuna Căneşti, județul Buzău” - obiectiv de interes local al comunei Căneşti, 
finanţat prin Programul Naţional de Dezvoltare Locală ; 

	
-		aprobat	cu	6	(sase)		voturi	“pentru”	-		din	totalul	de	6		consilieri	locali	prezenti		;	

	
5. proces verbal sedinta ordinara a Consiliului local Canesti din data de                      
27  aprilie 2017 	 ; 
 

- aprobat	cu	6	(sase)		voturi	“pentru”	-		din	totalul	de	6		consilieri	locali	prezenti		;	
	

6. cerere d-lui	Popescu	Dacian	–	Sebastian		-	cu	solutia	propusa	de		primarul	comunei	; 
	

-		aprobat	cu	6	(sase)		voturi	“pentru”	-		din	totalul	de	6		consilieri	locali	prezenti		;	
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	 	 Fiind	 epuizate	 toate	 materialele	 de	 la	 Ordinea	 de	 zi	 incheiate	 discutiile	 	 ,	 presedintele	 de	
sedinta	dl.	Miritescu	Viorel	-	Gabriel		declara	inchise	lucrarile	sedintei	multumind	pentru	participare	.	
	
	 Neexistand propuneri se lasa initierea Ordinei de zi la latitudinea 
primarului comunei . 
 

Şedinţa	consiliului	local	a	luat	sfârşit	.	
	
	
	

	

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ, 
Gabriel		-	Viorel	MIRITESCU	

	
	
 

	 	 	 	 	 	 	 	 REDACTAT, 
        Secretarul comunei , 

                         Epuran Vasile 


